
Zápis z jednání komise pro revitalizaci sídliště Šipší ze dne 14.9.2009 

 

Datum a čas konání: 14.9.2009,15.30 hodín 

Místo konání: zasedací místnost MÚ , Václavské nám. 182 

Přítomni:viz prezenční listina 

Hosté: p.Juraj Kozák,ing.Suchánek,ing.arch.Kremla,ing.Tvrdík 

 

Program: 

1) Zahájení , prezence 

2) Návštěva pana Kozáka 

3) Ing.arch.Kremla ,odbor investic – informace o realizaci DH (dětské hřiště) 

4) Stanovisko komise k zápisu RM  ze dne  1.9.2009 

5) Kontrola zápisu 

6) Různé 

 

Zahájení , prezence 

- Na základě pověření předsedy komise Ing.Jiráska , (který z pracovních důvodu 

se nemůže jednání zúčastnit) jednání komise řídila pani Alena Děkanovská. Byla 

provedena prezence a obeznámení s programem 

 

Návštěva pana Kozáka 

- pan Kozák , obyvatel sídliště Šipší , ul.Jana Palacha,komisi již navštívil i 

v minulosti 

- jeho připomínka se týkala požadavku ,aby byla ulice Jana Palacha jednosměrná 

a a provedly se změny parkování, celá tato záležitost a její řešení se odkládalo 

z důvodu očekávaných personálních změn na Dopravním inspektorátu v Kutné 

Hoře 

- pan Kozák již podnikl ve své osobní iniciativě vlastní kroky a konzultoval svoji 

připomínku již  s  nově jmenovaným dopravním inženýrem, který mu předběžně 

slíbil svoji účast na jednání na komisi 

- komise na příští jednání pozve pana Koláčka  z DI Policie ČR a pana Kozáka na 

jednání 12.10.2009 ,budou zajištěny také mapové podklady  - situace  - vše 

zajistí Děkanovská 

- pan Berka  - připomínka, aby se využila přítomnost zástupce z DI  a zaobíralo 

se také situací  v ulici Lučanská  - členové komise souhlasí 

- Ing. Jan Vališ – připomínka zajistit na jednání s dopravním inženýrem mapu, 

pro jednání jak o jednosměrném parkování v ulici J. Palacha, tak i návrhu 

jednosměrného parkování v ulici Lučanská, případně trasy cyklostezky. 

- Pan Kozák – měl kuriózní připomínku, v horní části sídliště je velký počet 

divokých koček ( rozmnožený výskyt) ,vyskytují se všude, na noc se stěhují do 

sklepů , do motorů aut , pod kapoty aut ,ale je nebezpečí rozšíření alergií  a 

nemocí  - je tady školské zařízení 

- Problémy s čištěním ulic – navrhuje ,aby bylo spojené se sekáním trávy a zeleně  

- bylo by to také 2-3 krát do roka a bylo by to dleného názoru ekonomičtější 

- Pan Nováček se připojil k tématu čistoty na sídlišti –označil , že obyvatelům 

hodně chybí sběrný dvůr , ale také jsou mnozí neukázněni a dávají odpady do 

nesprávného kontejneru ( tříděný odpad) 

- Pan Berka – souhlasí , že sběrný dvůr je opravdu chybějícím prvkem města 

- Ing. Suchánek  - reagoval , že sběrný dvůr je připraven ke kolaudaci ,ale jelikož 

Město chce žádat o dotace , nemůže se dát do provozu; je možnost využívání 

odvozu materiálu dle harmonogramu  - svoz odpadu využívání přistavených 

kontejnerů 

- Ing. Jan Vališ – návrh hledat cestu osobní zodpovědnosti, každé kontejnerové 

stání by mělo mít svého správce, kterého by si platili obyvatelé panelových 

domů, částka na rodinu a měsíc stačí cca 20 Kč.  

- Martin Hlavatý dal návrh , že lidi většinou ztratí harmonogram svozu odpadů , 

bylo by jednodušší využívat rozhlas  a  vyhlásit za pomocí této techniky , že 



následující den bude svoz nějako druhu odpadu a rozhlas  by se využil nejenom 

na zkoušku sirén , jak to vždy je slyšet jednou měsíčně 

 

Ing.arch.Kremla ,odbor investic – informace o realizaci DH 

 

- obeznámil přítomné s pokračováním prací na realizaci dětského hřiště 

v prostorách vnitrobloku Opletalova 

- smlouva s firmou , která byla vybrána  je uzavřena 

- v současné době probíhá vyrábění prvků, instalace by měla proběhnout na 

přelomu měsíce říjen včetně terénních úprav 

- všem opakovaně ukázal prezentaci vybrané firmy 

- finální podoba hřiště se ještě dolaďovala na základě připomínek z řad maminek 

ze sídliště  

- Informace, zprostředkovaná od Ing.Jiráska  - TS: -správcem dětského hřiště 

v ulici Trebišovská i budoucího hřiště ve vnitrobloku bude pan Jelínek 

- Budou mít vlastní provozní řád , bude vyvěšen dostatečně viditelně , bezpečně  

 

Stanovisko komise k zápisu RM  ze dne  1.9.2009 

- pani Alena Děkanovská obeznámila přítomné se zápisem  z jednání RM ze dne 

1.9.2009, kde pan starosta zpochybnil některé body  v zápisu komise sídliště ze 

dne  15.6.2009 

- první připomínka byla , že komise nemůže nikoho úkolovat  - tady nastala 

chyba ze strany odboru , který zprávu předkládal , že nebyly úkoly také 

v návrhu na usnesení ,do budoucna náprava, že i košilka se bude předkládat 

k ověření   panu předsedovi včetně zápisu 

- že komise své působnosti přenesla až na Žižkov – kácení stromu Za Koliňáčkem 

- proti námitkám  ze strany komise vůči MP se pan starosta ohradil 

- instalaci laviček Na Studních  - bylo doporučeno , že by se mohly použít z centra 

města , pokud nějaké zbudou po zádlažbě ( ale tam nijaké nejsou) 

 

 

Kontrola zápisu 

- kontrola úkolů : rozbitý povrch Na Studních  - úkol splněn 

- chodník – napojení chodníků od Kauflandu na ulici Masarykova – vzhledem 

k finanční situaci , jsou všechny akce odloženy a nerealizuje se v současné době 

nic, to samé platí i pro instalaci laviček 

- schody u prodejny Balla – pani Děkanovská předala požadavek na Stavební 

úřad , ten již jedná s majitelem prodejny , bude projednána náprava  

- stromy – lípa Za Koliňáčkem již je pokácena 

- sloup ulice Lučanská a Sběrná – auta si prý zkracují cestu , je nutné vsadit 

nějaký sloupek –úkol se ruší , požadavek neopodstatněný 

 

Různé 

- M.Hlavatý – v souvislosti s výstavbou kruhového objezdu ( DG I.etapa ) byla 

odstraněna také informační tabule – mapa sídliště  

- Komise doporučuje RM pověřit odbor investic o instalaci informační mapy ( 

tabule) sídliště  ( tak jak bylo před realizací stavby) v lokalitě kruhového 

objezdu v horní části sídliště , která byla odstraněna při realizaci I.etapy 

dopravního generelu 

- M. Hlavaty – v ulici odbor investic realizoval rekonstrukci chodníků , již je dávno 

po realizaci a ještě na trávě leží pořád zbytky sloupků a zábran a kontejnery se 

sklem jsou na silnici 

- Komise doporučuje RM pověřit odbor investic, aby po realizaci akce oprava 

chodníků v ulici Jana Palacha dal staveniště do původního stavu ( odstranění 

sloupků a zábran pohozených v trávě, kontejnery na sklo ,stojící na silnici) 

 

 



Příští jednání se koná dne 12.10.2009 v 15.30 hodin v zasedací místnosti MÚ, 

Václavské nám. 182,Kutná Hora 
 
Zapsala: Alena Děkanovská 
Zápis ověřil: Petr Berka,Ing.Jan Vališ 

 

 


